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VERZONDEN 49 NCy 

Geachte leden 
van 

de raad, 

Het 

college 
heeft de 

opdracht 
van de raad om een locatieonderzoek uit te voeren naar 

omvang, 

locatie 
en vorm van een AZC 

locatie 
na maart 2026. Met deze 

raadsinformatiebrief informeren 

we u over de 
aangepaste planning 

om in het eerste kwartaal van 2025 
het raadsvoorstel te 

kunnen 
voorleggen. 

Met 
dat raadsvoorstel neemt u als raad een besluit over het 

programma 

van 
eisen 

voor 
de locaties 

en over 
de locaties die worden 

meegenomen 
in het 

diepgaande 

onderzoek. 

1. 

Inleiding 

Op dinsdag 16 januari 
jl. 

is het 
handelingskader; 

‘Vanuit basis in 

Hardenberg richting 

een 

bestendig bestaan’, in de raad 

aangenomen. 

In het 
handelingskader 

staat de 
opdracht 

tot een 

locatieonderzoek beschreven: “De 
gemeente Hardenberg 

realiseert zich dat 
zij 

na 
2026 een 

opgave 

houdt voor de 

opvang 

van 

vluchtelingen. 

Dat 

vraagt 

een 

zorgvuldig proces 
voor 

het 

bepalen 
van 

omvang, 

vorm en locatie met alle betrokken 
partijen. 

Omdat het om 
reguliere 

opvang gaat, 

is de 

gemeenteraad 
het 

orgaan 
dat hierover 

een 
besluit moet 

nemen. Het 

college 

bereidt een raadsvoorstel voor 

(beoogd 
voor de zomer 

2024) 
over hoe 

Hardenberg 
daar 

invulling 

aan 
kan 

en 
wil 

geven. 

Het 

college 
onderbouwt in het voorstel welke 

omvang, 
locatie en 

vorm 

zij 
voor 

Hardenberg passend 
en verantwoord vindt. 

Input 
uit de 

samenleving, 
de 

dilemma's 
en 

de 
afwegingen 

die 
gemaakt zijn, 

worden 
daarbij inzichtelijk gemaakt. 

Ook doet 

het 
college 

een 

procesvoorstel 

voor 

vervolggesprekken 
met 

en 
communicatie naar de 

samenleving. 

Dit 

communicatieplan 
voorziet 

in 
een 

gemeente brede, vroegtijdige, periodieke, 

complete 

en 

consequente informatievoorziening. Daarbij 
maken 

we 

duidelijk 

waar 
ruimte is 

voor invloed en waar niet. Het beoordelen van de 
geschiktheid 

van de 

huidige 
locatie behoort 

tot de 
mogelijkheden”. Op 

21 
mei 

2024 
heeft u 

een 
raadsbrief 

ontvangen 
met de titel ‘Proces 

locatieonderzoek AZC’. Het 
college 

wil u door middel van deze brief informeren over de 

voortgang 

van 
dit 

proces. 
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2. Kader 

1. Wet gemeentelijke taak mogelijk maken asielopvangvoorzieningen (Spreidingswet , 

van kracht sinds februari 2024). 

2. Handelingskader; 'Vanuit basis in Hardenberg richting een bestendig bestaan'. 

3. Kernboodschap 

Met de raad is afgesproken dat het college een globaal locatieonderzoek uitvoert , om tot een 

lijst van locaties te komen die geschikt is voor diepgaander onderzoek. Deze locaties worden 

vervolgens in de diepgaande fase verder onderzocht , om vast te kunnen stellen in hoeverre ze 

geschikt zijn voor de opvang van asielzoekers. In de diepgaande fase gaan we in gesprek met 

mogelijke omwonenden en andere belanghebbenden. Om de fase van het globale 

locatieonderzoek af te kunnen ronden kiezen we ervoor om , gezien de ruimtelijke complexiteit 

van het onderzoek , zorgvuldigheid boven snelheid te stellen. Uit een eerste zoekslag kwamen 

weinig kansrijke locaties naar voren. Daarom verbreden we het onderzoek. Om tot een goed 

onderbouwd en afgewogen advies te kunnen komen , nemen we meer tijd dan oorspronkelijk 

gepland. Wij verwachten het globale locatieonderzoek in het eerste kwartaal van 2025 te 

kunnen afronden. Aansluitend daarop zullen wij de raad verzoeken om , op basis van de 

uitkomsten van dit globale onderzoek , een diepgaander locatieonderzoek te starten. In de 

afgelopen periode hebben frequent gesprekken plaatsgevonden met omwonenden van het 

huidige AZC. In deze gesprekken is door omwonenden aangegeven dat in het verleden 

toezeggingen zijn gedaan met betrekking tot de duur van het AZC op de huidige locatie. 

Diverse omwonenden hebben aangegeven dat het meenemen van de huidige AZC- locatie in 

het locatieonderzoek heeft geleid tot een verlies aan vertrouwen in de gemeente. Wij betreuren 

dat het meenemen van de locatie dit effect heeft gehad bij de omwonenden. Het college van 

burgemeester en wethouders snapt de perceptie van de omwonenden. Het college zal dit 

meewegen in het voorstel dat zij zal voorleggen , waarna de raad een besluit neemt om locaties 

mee te nemen naar het diepgaande onderzoek. 

4. Planning 

U kunt van het college verwachten dat we in het eerste kwartaal van 2025 een raadsvoorstel 

voorleggen , waarin het programma van eisen en de locaties voor het diepgaand onderzoek 

worden voorgesteld. Direct daarna zullen , zoals in eerdere communicatie is vermeld , informatie- 

en inspraakmomenten worden georganiseerd om met potentiële omwonenden en betrokkenen 

in gesprek te gaan. 

5. Communicatie 

Na deze raadsbrief zal een persbericht volgen. Op de website van Hardenberg zal een overzicht 

komen van het proces. 

6. Risico's 

Toen het proces van het locatieonderzoek gestart werd is zorgvuldigheid boven snelheid 

geplaatst. Gezien de impact dat een eventuele AZC kan hebben op de omgeving vindt het 

college het nog steeds belangrijk om bewusten zorgvuldige afwegingen te maken. De huidige 

bestuursovereenkomst met het COA loopt af in maart 2026. Door dit proces goed te doorlopen 

bestaat er een kans dat het niet mogelijk is om direct hierop aansluitend een 

bestuursovereenkomst en locatie gereed te hebben. Op grond van de bestuursovereenkomst is 

dit geen probleem , de gemeente Hardenberg heeft geen verplichting op basis van de 

overeenkomst om vervolgopvang te realiseren. We hebben het COA gèinformeerd over deze 
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mogelijkheid. 
We zullen, 

op 

het moment dat er meer 

duidelijk is, met het COA 
bespreken 

of er 

een 

oplossing gezocht 

moet 
worden die 

past bij COA, gemeente Hardenberg 

en 
de asielzoekers. 

7. 
Financiën 

Het 
onderzoek wordt 

volledig 
betaald vanuit beschikbare 

gelden 

van 
het 

Rijk. 

Burgemeester 
en 

wethouders 
van 

de 
gemeente Hardenberg, 

Secretaris, Burgemeester, 

  (geanonimiseerd)
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